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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan de staatssecretaris voor Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat het aantal toegewezen asielaanvragen in 
Nederland veel hoger ligt dan in de rest van de EU (ingezonden 27 mei 2013). 

Vraag 1
Hoe is het mogelijk dat Nederland (relatief) veel meer asielverzoeken inwilligt 
dan andere Europese landen?1 

Vraag 2
Onderschrijft u de uitspraak van de directeur van de Immigratie- en Naturali-
satiedienst (IND) dat dit deels wordt veroorzaakt door verschillen in regelge-
ving? Zo ja, welke specifieke verschillen in regelgeving zorgen er voor dat 
Nederland relatief veel asielzoekers toelaat? 

Vraag 3
Welke andere oorzaken bestaan er voor het relatief hoge percentage aan 
inwilligingen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het absurd is dat juist Nederland zoveel asielzoekers 
toelaat, terwijl het al zoveel problemen heeft met allochtonen die zijn 
oververtegenwoordigd op het gebied van bijvoorbeeld uitkeringsafhankelijk-
heid en criminaliteit? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid de toelating van asielzoekers stevig in te dammen en het 
voorstel over te nemen dit te maximeren op 1000 personen van wie vaststaat 
dat ze niet in de eigen regio kunnen worden opgevangen? Zo nee, waarom 
niet?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/21592136/___IND_is_geen_afwijsfabriek___.html
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